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EU: Co myslíte, je v parlamentech zemí jako Somálsko, Etiopie, Senegal, Čad, Mali, Nigérie,
Namibie, Keňa, JAR či Zimbabwe poměr běloši – černoši 1:1? Je vůbec v některém z těchto
parlamentů alespoň 1% bělochů? Nemám samozřejmě na mysli minulost, jako například JAR před
rokem 1994. Zcela jistě tam běloši nejsou vůbec nebo jen v zanedbatelné menšině. A měl kdy někdo
připomínku, že třeba v parlamentech Japonska, Číny či Jižní Korej jsou jen žlutí? Ne, to nikdy nikdo
neřešil. Nikomu nevadí, že jsou tyto parlamenty rasově uniformní.

To jen v tom pseudoparlamentu evropském je prý moc bílých. Ano, na evropské půdě, kde je
bílá rasa doma, je nenormální, když v pseudoparlamentu a pseudokomisi, jež mají údajně zastupovat
Evropany, je převaha bělochů. Jaký to skandál!!! To ostatně napadlo i černou europoslankyni
frakce Zelených jistou Pierrettu Herzberger-Fofanovou , což je europoslankyně, zastupující
v EP Německo a europoslankyni stejné barvy pleti, zastupující Švédsko též v zelené frakci,
jistou Alici Bah Kuhnkovou. 

Europoslankyně tvrdí, že je čas na změnu a na skutečný boj se „systematickým
rasismem“. „Rasismus je něco, s čím jsme se setkaly osobně. A Evropská unie není výjimkou. Když
jsme šly do Evropského parlamentu, zastavila nás hned několikrát ostraha a ptali se, co tam
pohledáváme. Nikdo z našich bílých kolegů se s něčím takovým nesetkal,“ uvedly.

Poslankyně EP považují za ostudné, že v evropských institucích je tak malá „etnická
rozmanitost“. „Máme být odrazem lidí, které reprezentujeme, nejen v Evropském parlamentu, ale i
v institucích, a v tom jsme selhali,“ tvrdí. Stěžují si, že jen tři procenta europoslanců jsou nebílí
a ani jeden eurokomisař není a nikdy ani nebyl „barevný“. 

Herzberger-Fofanová prý sehnala 121 podpisů od kolegů ze čtyř politických frakcí, kterými
volají po tom, aby Evropská komise uznala existenci systematického rasismu a policejního
násilí v Evropské unii a aby ho odsoudila. Kuhnková hodlá řešit problém rasismu s Němci, kteří 
budou předsedat radě Evropské unie a chce co nejdříve prosadit antidiskriminační legislativu. A také
chce od EU, aby jasně podpořila protesty proti prezidentovi a rasismu v USA.

Jejich požadavky pochopitelně podpořila i Ursula van der Leyen a hodlá v této věci dál
jednat. Samozřejmě je předem jasné, že europarlament cokoli podobného podpoří, vždyť i nedávno
proběhlo v EP hlasování k jakémusi šílenému rasistickému protibělošskému pamfletu, který vyloženě
odsuzuje bělošský rasismus a z černochů dělá rasismem trpící chudáky, přičemž pro tuto šílenost
hlasovala většina europoslanců.

V kontextu výše uvedených návrhů by mne tedy zajímalo, kdy se tito pseudoaktivisté vydají
do zemí dálného východu, kde v jejich parlamentech jistě nenajdete jediného
černocha. Evropa je historicky bílá a tak, jak mají právo být v parlamentech ve výrazné převaze
černoši v černé Africe, žlutí ve východoasijských zemích či Arabové v zemích arabských, mělo by být
normální, že jakákoli podobná instituce v Evropě je v drtivé většině obsazena bělochy.

V EP je podle zjištění těchto černých europoslankyň 97% bělochů a to se jim zdá skandální.
Zdálo by se jim stejně skandální, že v některých parlamentech afrických zemí je 100%
černochů? Jistě ne. Stejně, jako není skandální 97% bělochů v jakékoli evropské instituci. Navíc,
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pokud se jim nelíbí, že je Evropa bílá a zdá se jim příliš rasistická, proč se nesbalí a neodstěhují do
černé nerasistické Afriky? Brání jim v tom někdo??

PS: Zajímalo by mne, kdy někdo nadnese, že je v EP zahrnuto příliš málo pohlaví a kdy EP odhlasuje
požadavek na zastoupení všech 100 dosud známých genderových identit v této instituci. Myslím, že i
toho se již brzy dočkáme….
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